
 

Αθήνα, 11/08/2020 

Ερώτηση  

Προς:  τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής  

Θέμα: «Υποστελέχωση του Λιμενικού στα Δωδεκάνησα»  

Με επιστολή της η Ένωση Προσωπικού Λιμενικού Σώματος Δωδεκανήσου αναδεικνύει τα 

προβλήματα υποστελέχωσης των τοπικών υπηρεσιών του Λιμενικού Σώματος και ζητά την άμεση 

επίλυσή τους. 

Παρότι το φαινόμενο της υποστελέχωσης είχε γίνει κατανοητό από το Υπουργείο Ναυτιλίας και 

Νησιωτικής Πολιτικής, η κατάσταση χειροτέρεψε με μεταθέσεις υπαλλήλων σε άλλες υπηρεσίες της 

Ηπειρωτικής Ελλάδας. 

Γι’ αυτό και η Ένωση ζητά «την έμπρακτη αναγνώριση του έργου των συναδέλφων τους, 

δικαιώνοντας φέτος τους εγκλωβισμένους από «παραδοχές» των συμβουλίων μεταθέσεων επί 

τουλάχιστον τρία και πλέον έτη πέραν του προβλεπομένου, ενισχύοντας ταυτόχρονα τις Λιμενικές 

Αρχές,  όπως είναι αναγκαίο και τους αξίζει, στο 100% της ανεπαρκούς οργανικής τους δύναμης». 

Επιπλέον, ζητούν την άμεση αντιμετώπιση του φαινομένου της υποστελέχωσης ώστε να μπορεί το 

Λιμενικό στα Δωδεκάνησα να επιτελέσει το έργο του. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να λάβει για την άμεση επίλυση του φαινομένου της 

υποστελέχωσης των υπηρεσιών του Λιμενικού Σώματος στα Δωδεκάνησα και αλλαγής του 

καθεστώτος μεταθέσεων που απογυμνώνει υπηρεσίες του Λιμενικού σε νευραλγικές 

περιφέρειες; 

2. Ποια μέτρα θα πάρει ώστε να μην παρουσιαστούν ξανά τέτοια φαινόμενα;  

Η ερωτώσα βουλευτής  
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